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Raadadviescommissie Bestuur 
(14590\.....) 

 

BESLUITENLIJST 
 
Datum  : woensdag 20 juni 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : de heer T. Kool (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),  

  Mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer L.D. van Lith (raadslid  
  VVD), de heer H. Mulder (raadslid SGP), de heer D. Nijhoff (burgercommis- 
  sielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer H. de Jong 
  (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer drs.  
  E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen  
  (raadsgriffier), de heer A.J. van Hedel (burgemeester), de heer S.van den  
  Heuvel (wethouder) en de heer ing. H.A.Verwoert (wethouder). 
 

Afwezig : de heer F.C.M. van het Hoofd (raadslid CDA), de heer G.C. Ton (burger- 
    commissielid LB), mevrouw W.H. Hooijer-Horstman (VVD), de heer A.P.M. 

  Veeken (raadslid GBN) en de heer J.H.F. Gelens (burgercommissielid CDA). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Een 

bijzonder woord van welkom richt hij tot de aanwezige accountants van Ernst & 
Young en de concerncontroller, de heer Schol. Er is een bericht van verhindering 
ontvangen van de heer Van het Hoofd (CDA), mevrouw Hooijer-Horstman (VVD), 
de heer Ton (LB) en de heer Veeken (GBN) wordt vervangen door mevrouw Van 
Kuilenburg (GBN). De heer Gelens (CDA) is afwezig. 
 

2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 
3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Besluitenlijst van de vergadering van 9 mei 2012 (inclusief de Lijst toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
5.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

5.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur 
- commissieleden 
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 Burgemeester Van Hedel meldt dat er vanochtend overleg is geweest met de 
regiocoördinatoren over de resultaten van het vorige Regiocontract. Hiervan is 
96% gerealiseerd en 95% van de doelen zijn daarmee bereikt. 
Burgemeester Van Hedel gaat in op de tentfeesten die er de afgelopen periode 
zijn gehouden binnen de gemeentegrenzen. Geen van de organisatoren heeft zich 
gehouden aan de vereisten die in de evenementenvergunning waren opgenomen 
m.b.t. bijvoorbeeld sluitingstijden, met uitzondering van de Oranjevereniging 
Waardenburg. De politie heeft gecontroleerd en waar nodig processen-verbaal 
uitgeschreven. Na de zomer zal dit met de politie worden geëvalueerd. 
 
Wethouder Verwoert meldt dat het Regionaal recreatie en toerisme beleid gereed 
is en ter bespreking is opgenomen in de komende vergadering van de 
programmaraad. Onderdeel hiervan is de regionale kansenkaart per gemeente. Er is 
ook een gemeentelijke visie op recreatie en toerisme in wording. Hiervoor wordt 
volgende week de uitnodigingen verzonden aan de ondernemers in Neerijnen. Na 
de zomer verwacht hij een presentatie in de commissie te kunnen houden. 
Wethouder Verwoert zegt dat de bruine borden zijn geplaatst en dat daarbij is 
verzocht om hieraan lokaal aandacht te besteden. In Neerijnen hebben we ervoor 
gekozen om dat uit te stellen tot in het najaar, zodat het niet samen zal vallen met 
de rest van de Regio. 
 

6. Stukken ter bespreking 
6.1 Verslag van de bevindingen voor de raad van de accountant bij het jaarverslag 

2011 (2012-05-14731) 
 Wethouder Van den Heuvel zegt verheugd te zijn over het ambtelijke apparaat, 

die er weer in is geslaagd om de jaarstukken tijdig gereed te krijgen en voorzien 
van een goedkeurende accountantsverklaring. 
De heer Beukers (LB) heeft nog wel een paar vragen. Pagina 21; hier staat te 
lezen dat u het college van B&W gevraagd heeft schriftelijk te verklaren dat voor 
het opmaken van de jaarrekening alle relevante (en bekende) feiten en 
omstandigheden zijn betrokken. Hebt u die verklaring ontvangen? Pagina 20; 
gevoelige schattingen, u onderschrijft deze en de wijze waarop deze worden 
gemaakt door het MT en het college. Pagina 9; niet in exploitatie genomen 
gronden, € 50,= per m2 is toch helemaal geen onredelijk bedrag? Pagina 14; hier 
staat te lezen bij de CJG dat we voor de jaren 2009 en 2010 nog extra kunnen 
declareren, waardoor er minder terugbetaald hoeft te worden. Daarvoor wilde ik u 
bedanken. Pagina 9; u stelt voor om de Nota Grondbeleid in 2012 te actualiseren. 
Wordt dit door het college bevestigd? Pagina 9; u geeft ons in overweging na te 
denken over de systematiek van rentebijschrijving op NIEGG. Vindt u dat 
verstandig om aan de raad te vragen? 
De heer Van Oostrum (accountant E&Y) antwoordt dat zij de gevraagde 
schriftelijke verklaring van het college hebben ontvangen, wat nodig is om een 
accountantsverklaring te kunnen afgeven. Niet in exploitatie genomen gronden zijn 
risicovol. Meestal worden deze gronden strategisch aangekocht, waarin we een 
onderscheid maken tussen warme (hiervoor zijn al plannen in voorbereiding) en 
koude (hiervoor zijn nog geen plannen voorbereid) gronden. U vraagt of voor het 
plan Slingerbos € 50,00 per m2 een reële prijs is. Dat hangt er maar net van af of 
dat bedrag in de markt is terug te verdienen, daarom is door ons die opmerking 
gemaakt. Inderdaad heeft het college toegezegd de Nota Grondbeleid in 2012 te 
actualiseren op basis van nieuwe uitgangspunten. Rentebijschrijving maakt de 
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boekwaarde hoger, dus ook het risico hoger voor de gemeente en heeft rechtstreeks 
effect op de exploitatie. Meerdere gemeenten hadden niet door dat er extra kosten 
toe te rekenen was aan het CJG over de jaren 2009 en 2010, hierin was uw 
gemeente dus niet uniek. Dus de naheffing is realistisch. 
Wethouder Van den Heuvel zegt dat er voor Slingerbos wel al een verbeelding en 
een schetsontwerp is gemaakt. Na de vakantie wordt dit verder ter hand genomen 
samen met Haaften-Noord en plannen voor Waardenburg. Boekwaarde van € 50,00 
per m2 is te realiseren. We hebben gelukkig niet heel veel grondposities meer bij 
de gemeente waarmee we risico’s lopen. In de Nota Grondbeleid is vorige keer ook 
de Nota Snippergroen verwerkt. Dit is geen gelukkige keuze geweest. Inderdaad 
zullen we nog dit jaar deze Nota Grondbeleid actualiseren. De reserve 
grondexploitatie is goed t.o.v. de risico’s die we t.a.v. grondtransacties lopen. 
 
De voorzitter concludeert dat het verslag bevindingen van de accountant een 
duidelijk en helder stuk is. Hij dankt de accountants Van Oostrum en Wallet voor 
hun aanwezigheid en heldere toelichting. 
 

6.2 Moties openbaarheid vergaderingen Regio Rivierenland van de gemeenten Buren, 
Culemborg en de Adhesiebetuiging van de gemeente Tiel aan de Motie 
openbaarheid Regio Rivierenland van de gemeente Buren (2012-05-14334) 

 De heer Van Lith (VVD) meldt dat het bestuur van Regio Rivierenland al heeft 
besloten om de Motie van Buren en Culemborg ten uitvoer te brengen, dus is wat 
zijn fractie betreft de noodzaak voor een adhesiebetuiging vanuit onze raad niet 
meer noodzakelijk is. 
De heer Mulder (SGP) zegt dat er wat zijn fractie betreft niets op tegen is dat de 
openbaarheid van de vergaderingen wordt vergroot, doch dat het te ver gaat om 
daarvoor een Motie aan te nemen of Adhesie aan de motie van de gemeente Buren 
te betuigen. Openbaarheid mag niet als excuus gaan worden gebruikt om de raad 
niet optimaal te blijven informeren. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) is het volledig met de laatste woorden van de 
heer Mulder eens. Het kan niet zo zijn dat straks door de Regio wordt gezegd, dat 
we van de discussie en/of besluitvorming hadden kunnen afweten als we in de 
vergadering aanwezig waren geweest. 
De heer Van Tellingen (VT) zegt zich te kunnen vinden in de Motie en denkt dat 
het goed is als Neerijnen hier haar Adhesie aan betuigt. De Motie is ontstaan uit 
onvrede met de gesloten besluitvorming binnen de Regio. De raden willen 
geïnformeerd worden, waarbij ook ons eigen college meer mogelijkheid moet 
bieden tot betere informatievoorziening. De communicatie blijft een punt van zorg 
en we dienen er met zijn allen voor te waken dat de regio geen 4e bestuurslaag gaat 
worden, immers de raden worden steeds meer op afstand geplaatst. 
De voorzitter vult aan dat binnen het Presidium al is gesproken over het 
ontwerpen van een uniform sjabloon, waarin op vrij eenvoudige wijze de 
belangrijkste agendapunten, voorzien van een advies aan de raad- en 
commissieleden kan worden verstrekt. Dat voorkomt dat men de vele dikke 
pakketten stukken vanuit de Regio dient door te worstelen. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) geeft nog een tip. We zijn als raadsleden 
uitgenodigd door de Regio om een enquete in te vullen. Als we dat nu allemaal 
doen kunnen we daarin wellicht onze opmerkingen over de Regio kwijt. 
De heer De Jong (PvdA) kan zich erin vinden om Adhesie te betuigen. De vraag 
blijft, hoe krijgen we de informatieverstrekking goed geregeld. 
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De heer Van Lith (VVD) zegt dat het betuigen van Adhesie nu mosterd na de 
maaltijd is en wat hem betreft niet meer hoeft plaats te vinden. 
Burgemeester Van Hedel zegt het zelf ook te ervaren, zoals de discussie 
vanavond weergeeft. Inderdaad is er in het AB al over gesproken en de behoefte en 
de wil is er om voldoende te informeren. Ook binnen het college overigens. Er is al 
een enquete uitgezet en binnenkort verschijnt er een nieuwsbrief met informatie. 
Ook is er intern al een ambtenaar bezig met de ontwerp van een standaard 
invulsjabloon, maar dat blijkt nog niet zo eenvoudig te zijn om het overzichtelijk 
en inzichtelijk weer te geven. Er zit al een week ambtelijke uren in. In september 
wordt binnen de Regio de structuur geëvalueerd en daarin zal ook zeker de 
communicatie worden meegenomen. Hij snapt de roep en de wil vanuit de 
commissie en neemt die mee in de evaluatiediscussie. 
 
De voorzitter probeert de discussie samen te vatten door te stellen dat de 
meerderheid voorstander is om geen Motie in te dienen of Adhesie te betuigen aan 
de Moties van Buren en Culemborg. De stukken worden daarom voor kennisgeving 
aangenomen. 

7. Stukken ter advisering 
7.1 Voorstel tot vaststelling Verantwoording 2011 gemeente Neerijnen, bestaande uit 

het jaarverslag en de jaarrekening (2012-05-14239) 
 De heer Mulder (SGP) verzoekt om een totaalstaat te kunnen ontvangen van alle 

personele lasten. 
Toezegging de heer Schol (concerncontroller): hij zet de totale personeelslasten, 
zowel interne als externe op papier en zal dit de raad- en commissieleden nog voor 
komende donderdag doen toekomen. 
De heer De Jong (PvdA) ontvangt graag een overzicht m.b.t. de uitgaven voor het 
Leerlingenvervoer over de afgelopen jaren, waarin wordt aangegeven of de kosten 
waren t.b.v. sociaal-medische kant of anders. 
De heer Mulder (SGP) vult aan dat de heer De Jong wellicht ook bedoeld de 
gelden leerlingenvervoer voor levensbeschouwelijke oriëntatie. Hier zijn door hem 
in het verleden ook al vaker vragen over gesteld en vindt het belangrijk dat dit 
gewoon duidelijk is. 
Toezegging de heer Schol (concerncontroller): hij zoekt dit uit en zal de 
gegevens aan de raad- en commissieleden doen toekomen. 
Toezegging wethouder Verwoert: in aansluiting op de ingekomen Motie van de 
gemeente Gaasterlan-Sleat m.b.t. gemeentelijke kosten voor de vergoeding 
leerlingenvervoer, zal hij het standpunt van Neerijnen er naast leggen en aan de 
raad- en commissieleden doen toekomen. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.2 Voorstel tot vaststelling van de herziene SiSa-verantwoording CJG over de jaren 
2009 en 2010 (2012-05-14731) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.3 Voorstel tot vaststelling van de Voorjaarsnota 2012 gemeente Neerijnen 
 (2012-05-15103) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd, waarbij de 
Voorjaarsnota 2012 zelf tekstueel zal worden aangepast aan de gemaakte 
opmerkingen vanuit de commissie.  
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7.4 Voorstel tot instemming met het indienen van geen zienswijze op de 
ontwerpbegroting 2013 Belasting Samenwerking Rivierenland (2012-05-15043) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd, waarbij 
opgemerkt dat de vertegenwoordigende portefeuillehouder in het bestuur van de 
BSR wordt verzocht te benadrukken dat ook tot verdere kostenverlaging kan 
worden gekomen door de efficiency te bevorderen. 
 

7.5 Voorstel tot instemming met het indienen van geen zienswijze op de 
ontwerpbegroting 2013 Regionaal Archief Rivierenland (2012-05-14334) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd, waarbij 
opgemerkt dat de vertegenwoordigende portefeuillehouder in het bestuur van de 
RAR wordt verzocht te benadrukken dat ook tot verdere kostenverlaging kan 
worden gekomen door de efficiency te bevorderen. 
 

8. Rondvraag 
 De heer De Jong (PvdA) zegt dat met behulp van de Kleine Kernen enthousiast is 

gewerkt aan de oprichting van een “dorpstafel” in Haaften. Toen het signaal kwam 
dat het MFC er toch zou komen, is het idee opgevat om de presentatie van deze 
groep samen te laten vallen met het leggen van de eerste steen op 1 september. Hij 
vraagt daarom nu naar de weigering van het college om hieraan mee te werken. 
Wethouder Van den Heuvel zegt verbaasd te zijn over deze vraag, temeer omdat 
er juist in het college is gesproken om voor “de dag van Haaften” bijvoorbeeld de 
oudste en/of de jongste inwoner van Haaften te benaderen. Zelfs de collegeleden 
die aanwezig zullen zijn hebben de datum in hun agenda genoteerd. Hij vraagt 
daarom wie dat heeft gezegd. 
De heer De Jong (PvdA) zegt dit te hebben vernomen van de heer Dijks. 
Wethouder Verwoert zegt dat de enige discussie die op dat moment speelde ging 
over het feit dat het niet helemaal duidelijk was of de vergunning kon worden 
afgegeven, omdat er sprake was dat er een bezwaar tegen ingediend zou zijn. Dit 
wordt uitgezocht en daar wordt nog op terug gekomen.  
Toezegging wethouder Verwoert: zodra de duidelijkheid is geschapen zal dit ook 
met de raad- en commissieleden worden gecommuniceerd. 
 

9. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur 
d.d. 12 september 2012 
 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen   T. Kool 


